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Til stede: 
Cato Hellesjø (Sporveien) 
Per Magne Mathisen (Sporveien) 
Torgeir Kristiansen (Sporveien) 
Øystein Svendsen (Unibuss) 
Philipp Engedal (Nobina) 
Per Nilsen (Nettbuss) 
Per Arne Engen (Norgesbuss) 
 
 
 
Tore Kåss (under pkt 1-3) 
Hanne Bertnes Norli 
Marit Leite 
Anders Finckenhagen 
Ellen Rogde  
Rune Pedersen 
Marit Westvig 
Frode Hvattum 
Maya Holthe 
Svend Wandaas (pkt 6) 
Anita Schou (pkt 5) 
Halvor Jutulstad (referent) 
 
Visjonsgruppen: 
Cato Asperud (pkt 1-4) 
Hans-Kristian Arntsen (pkt 1-4) 
Nina Nitteberg (pkt 1-4) 
Jytte Seligmann 

Strategiforum 
 

 
Møtereferat 

3/2014 
5.6.2014 
Sted: Dronningens gt. 40 
 
Kl. 09.00 - 11.00 
 
Forfall: 
Thomas Tvedt (AFK) 
Birte Sjule (Sporveien) 
 
Bjørn Granviken (Sporveien) 
Ingeborg Holten (Sporveien) 
Anders Riiber (Sporveien) 
Jan Egil Meling (Sporveien Trikken) 
Erik Lund (OVS) 
Kjell Knarbakk (Unibuss) 
Øivind Leet (Nettbuss) 
Atle Rønning, (Norgesbuss) 
Alf Jørgen Fedog (Norled) 
Hans-Kr. Engum (Nobina) 
Eli-Katrine Bøe (Oslo-Fergene) 
Terje Lysthaug (AKT) 
Erik Holmeide (Konsentra) 
 
Thorbjørn Thoresen 
Bernt Reitan Jenssen 

 
 

 Sak Ansvar 

1 Godkjenning av referat 
 
Referat fra møtet i mars ble godkjent 
 

 

2 TID 
 
Status i TID prosjektet ble gjennomgått (se vedlagte 
presentasjon). 
 
Sporveien og Ruter tar en diskusjon om introduksjon av 
overgangen fra T til M 
 
 

 
 
 
 
 
Ruter 
 

3 Presentasjon av Nobina 
 
Nobina presenterte sine strategier og mål (vedlagt) 
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4 Kollektiv konsert 
 
Opplegg for kollektiv konsertene ble gjennomgått og 
presentert. 
 
Det var enighet om en ekstra innsats for å få flere til å melde 
seg på: 
 
Etterskrift: pga for dårlig påmelding, er konsertene inntil 
videre utsatt. 
 
 

 
 
 
 
 

5 Bussbranner 
 
PWC presenterte en gjennomgang av de bussbranner som vi 
har hatt (se vedlegg) 
 
Halvparten av brannene oppstår i motorrommet. 
 
Det er ikke funnet entydige bakenforliggende årsaker til 
brannene. 
 
Viktigheten av inspeksjon, vedlikehold og renhold ble trukket 
frem for å forebygge bussbranner.  
 

 
 
 
 

6 Transportvedtekter 
 
Ruters transportvedtekter er under revisjon og sendes nå på 
høring til blant annet operatører.  
 
De viktigste forslagene til endringer ble gjennomgått (se 
vedlagte presentasjon) 
 
 

 

7 Innspill til tema kommende møter 
 
Inntektssikring 
Fremtidige billetteringsløsninger 
Nettbuss (på møtet i oktober) 
 

 

8 Neste møte 
Det ble tatt opp at forslag til møtetidspunkt var i høstferien. 
De neste møtene blir da 9.10 og 4.12  

 
Alle 
 

 


